
Oświadczenie złożone 

przez senatora Władysława Komarnickiego 

na 68. posiedzeniu Senatu 

w dniu 14 grudnia 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do minister finansów Teresy Czerwińskiej 

Szanowna Pani Minister! 

Jak informują media, od prawie dwóch miesięcy zamówienia powyżej progów unijnych muszą być udzie-

lane przez internet. Niestety w przypadku części przetargów spełniają sią obawy związane z elektronizacją. 

Najczęściej pojawiający się problem dotyczy otwarcia ofert. Zwyczajnie nie daje się ich ściągnąć albo odszy-

frować. 

Sytuacja taka zdarzyła się już w pierwszym przetargu prowadzonym za pośrednictwem miniPortalu, 

w którym otwarto oferty. 

Okazało się, że jednej z trzech ofert nie udało się otworzyć. Pojawił się komunikat, że archiwum jest puste 

lub plik uszkodzony. Poprosiliśmy o pomoc obsługę miniPortalu i po tygodniu dostaliśmy odpowiedź, że plik 

został podwójnie zaszyfrowany – mówi pracownica jednego z największych szpitali w Polsce, która prze-

prowadzała przetarg (prosiła o niepodawanie nazwiska). 

Problemy z odszyfrowaniem plików pojawiły się też podczas otwierania ofert w kolejnych jej trzech prze-

targach. Jak się okazało, wykonawcy po raz drugi szyfrowali już zaszyfrowane pliki, a to sprawiło, że ofert 

nie da się już otworzyć. 

W związku z powyższym proszę o informacje w tej sprawie. 

Z wyrazami szacunku 

Władysław Komarnicki 

 
 


